
Zápis

Zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 1.2.2022 v 18:00, Brno, 
Jírova 2 a zároveň on-line.

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák -  předseda komise, Ing. Václav Fišer, Ing. Jiří Kozlovský, Ing. 
Andrea Ondrůjová (on-line)

Omluveni: p. Janka Wasserbauerová
Hosté: JUDr. PhDr. Martin Příborský, Ing. Anna Sedláčková (stálý host komise)
Účastní se 4 členové, komise je usnášeníschopná.

Komise se sešla v mimořádném termínu za jediným účelem -  projednat příslušné dotace pro 
rok 2022. Komise obdržela 3 žádosti o dotace.

A. Kynologický klub Brno Židenice, pobočný spolek Moravskoslezského kynologického 
svazu, projekt: OPRAVY A ÚDRŽBA CVIČIŠTĚ, částka 5.000,- Kč

B. ZO ČSOP Pozemkový spolek Hády, projekt: Úklid v přírodní lokalitě Hády (pozn. úklid 
průběžně během celého roku), částka 11.240,- Kč

C. ZO ČSOP Pozemkový spolek Hády, projekt: Více laviček a renovace vstupu do 
etážového lomu na Hádech, částka 90.000,-, z toho gabionové lavičky 20.000,- Kč a 
renovace vstupní brány 70.000,- Kč.

Komise se usnesla následovně:

A. Pro Kynologický klub doporučuje schválit dotaci v plné výši.

B. Pro Pozemkový spolek Hády dotaci na úklid doporučuje schválit v plné výši.

C. Pro Pozemkový spolek Hády dotaci na renovaci laviček doporučuje schválit ve výši 
zbývající do celkového limitu pro Komisi ŽPVP (celkem 30.000,- Kč) tj. 13.760,- Kč

Dotaci na „renovaci vstupu“ Komise ŽPVP nedoporučuje ke schválení. Z katastrálních 
map vyplývá, že majitelem pozemku a tedy i vstupní brány je společnost 
Českomoravský cement, a.s., v jejímž rozpočtu by měla být částka na renovaci 
vstupu pouze marginální položkou. Oprava zanedbaného vstupu na dotčený 
soukromý pozemek se také míjí s účelem dotace.

Ukončeno 18:30

S pozdravem,

Lukáš Bružeňák

Předseda komise

Lukas.bruzenak@seznam.cz

Tel. 731284907
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